
Oświadczenie złożone 

przez senatora Andrzeja Kobiaka 

na 5. posiedzeniu Senatu 

w dniu 27 lutego 2020 r. 

Oświadczenie skierowane do ministra zdrowia Łukasza Szumowskiego 

Nie ulega wątpliwości, jak wielkie możliwości niesie ze sobą dla wszystkich konsumentów i przedsiębior-

ców wprowadzenie technologii 5G na obszarach miejskich, jak również głównych szlakach transportowych 

w Polsce (w perspektywie do 2025 r.). Wśród licznych korzyści warto oczywiście wskazać lepszą wydajność 

sieci czy większą przepustowość. W sposób naturalny wpłynie to również na pojawienie się nowych źródeł 

dochodów dla polskich przedsiębiorstw. Pojawiają się jednak pewne wątpliwości, szczególnie w odniesieniu 

do możliwego szkodliwego wpływu tej technologii na zdrowie. 

W związku z tym bardzo proszę o wskazanie, czy istnieją jakieś przesłanki lub czy Ministerstwo Zdrowia 

posiada wiedzę na temat ewentualnych szkodliwych aspektów działania pola elektromagnetycznego stosowa-

nego w tej technologii na zdrowie człowieka. 

Z poważaniem 

Andrzej Kobiak 

 
 


